

詩歌選集第 835 首

835 【當我跑盡應跑道路】

[Listen to Midi](#)

(一) 當我跑盡應跑道路，打過當打的美仗，我必被提升天進入主榮光；當我守住所信真道，甚至殉道毫不爽，必得聖城為獎賞。我必被提進入榮光，同主住在那聖城，新耶路撒冷！新耶路撒冷！同眾聖者歡呼、歌唱，贊美主恩，頌主名，在那新耶路撒冷！

(二) 今在异地作客飄泊，雖受窘困仍歡暢，因我不久必到更美的家鄉；親朋雖以世福為上，但我天天所仰望，乃是聖城在天上。我必被提進入榮光，同主住在那聖城，新耶路撒冷！新耶路撒冷！同眾聖者歡呼、歌唱，贊美主恩，頌主名，在那新耶路撒冷！

(三) 雖然道路崎嶇難行，使我腿酸、手下垂，但一想到那城，全身力即回；雖然我眼難免流淚，但是我心永不灰，因有聖城為我備。我必被提進入榮光，同主住在那聖城，新耶路撒冷！新耶路撒冷！同眾聖者歡呼、歌唱，贊美主恩，頌主名，在那新耶路撒冷！

(四) 我今鬥拳不是打空，奔跑不是無目標，乃是照神心意，追求那上好；忘記背後，努力面前，向著標竿一直跑，要得聖城的榮耀。主愛何豐，主恩何盛，使我得住那聖城，新耶路撒冷！新耶路撒冷！眾聖歡騰，眾聖和聲，贊美主恩，頌主名，在那新耶路撒冷！

(1) When I've run the race before me and have fought to victory, I'll be raptured to the glory of the Lord. When I've kept the faith at any cost the Holy City then, I'll received as my reward. I'll be raptured into glory in the Holy City dwell-New Jerusalem, New Jerusalem! With the overcomers shouting, how our praises then will swell in the New Jerusalem!

(2) As a pilgrim here I wander while afflicted, I rejoice; for a better land I soon expect to see. Though all others seek for earthly gain, The Holy City e'er will my aspiration be. I'll be raptured into glory in the Holy City dwell-New Jerusalem, New Jerusalem! with the overcomers shouting, how our praises then will swell in the New Jerusalem!

(3) Though my feet are often wearied on the rough and rugged path, just by thinking of that City, I'm restored. Though my eyes be filled with tears, my heart will evermore be fixed on that City, my reward. I'll be raptured into glory in the Holy City dwell-New Jerusalem, New Jerusalem! with the overcomers shouting, how our praises then will swell in the New Jerusalem!

(4) With strong purpose I now wrestle and I run toward the goal, I pursue the prize, God's highest to obtain. Pressing forward toward the mark, I run forgetting all behind thus the Holy City gain. By His love and through His grace I'll in the Holy City live-New Jerusalem! New Jerusalem! All saints leaping, singing, shouting, to the Lord their praises give in the New Jerusalem!